

香港一日遊

Hong Kong 1-Day Tour 30/11/2006



校友攝於普慶坊 - 聯合書院一九六一年至一九六二年之舊校址。

Alumni posing group photo at Po Hing Fong - United College old campus at 1961- 1962.



校友攝於般咸道官立小學 - 聯合書院一九六二年至一九七一年之舊校址。

Alumni posing photo at Bonham Road Government Primary School - United College campus at 1962 - 1971.



校友會副會長何萬森先生(中)及院務主任李雷寶玲女士(右)致送紀念品予般咸道小學趙麗萍副校長。

Mr Ho Man Sum, Vice President of United College Alumni Association (Centre) and Mrs Christina Li, College Secretary (right), presenting a souvenir to Ms Chiu Lai Ping, the Deputy Head of Bonham Road Government Primary School.



海外校友參觀了香港中文大學校友會聯會張煊昌幼稚園、張煊昌小學、張煊昌中學及陳震夏中學。海外校友均對中大校友會聯會所辦的學校留下非常難忘的印象。

The alumni visited CUHK FAA Thomas Cheung Kindergarten, Primary School and Secondary School as well as CUHK FAA Chan Chun Ha Secondary School.



中國昆明麗江四天遊 3 - 6/12/2006

4-Day Tour to Kunming and Lijiang, PRC



校友攝於當年的「張祝珊大禮堂」。

Alumni posing a group photo at the "Cheung Chuk Shan Hall" of the past.



十七位本地及海外校友一同遊覽昆明石林風景區。

17 local and overseas alumni touring the world famous Stone Forest at Kunming.